
 
 
Afbud: Mie Friis Pedersen, Bjørn Johnsen, Thomas 
 
Deltagere: 
Pia Vestergaard, formand 
Mie Friis Pedersen, næstformand 
Jeanett Vagner, forældrerepræsentant 
Betina Storm Matthesen, forældrerepræsentant 
Bjørn Johnsen, forældrerepræsentant 
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Karina Eden, forældrerepræsentant  
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Lucas fra 7B, elevrådsrepræsentant 
Christian fra 7B, elevrådsrepræsentant 
 
Nina Kulow, medarbejderrepræsentant 
Charlotte Løvholt Burke, medarbejderrepræsentant 
Christian Weber, medarbejderrepræsentant 
 
Allan Kjærgård, viceskoleleder 
Karen Gerner Thomsen, afdelingsleder 
Susanne Runge Hartwigsen, skoleleder 
 
 
 
Foreløbig dagsorden 
 

1. Princip for skærmbrug til godkendelse. 
 

- Måske skal vi allerede i gang med forældrene til GLO-møderne. Anden klasserne er allerede godt i 
gang med sociale medier, så det skal måske også være tidligere.  

- Skolebestyrelsens princip er ikke en lov, men må gerne understøtte forældrene og vise at der faktisk 
er anbefalinger de kan læne sig ind i. I skolen kan vi tilbyde rammen for fælles drøftelser, den 
mulighed kunne være god at udnytte.  

- Er det tydeligt nok at skærme også er sociale medier? 
- Der skal være plads til forskellige holdninger. Hjemme bestemmer forældrene.   
- De artikler vi henter viden fra – skal de ikke deles med forældrene? Skal der flere links på? 
- Der er et dilemma i at klasselærerne rigtig gerne vil på banen til de årlige forældremøder, så vi kan 

ikke overtage hele dagsordenen. Det skal balancere.  
- Vi kan gøre det relevant for forældrene ved at komme med konkrete eksempler på hvordan det 

påvirker deres børn hvis ikke vi forholder os til områder som skærmbrug – men også nikotin/alkohol.  
- Kan vi tænke i onlinekommunikation også?   
- Princip er godkendt og kan nu sendes ud til forældrene på aula og på skolens hjemmeside. 
 

2. Princip for kommunikation til godkendelse. 
 

- Skolen har informationspligt – kan vi blive bedre til at informere om skolebestyrelsens arbejde? 
Kunne det være et punkt til drøftelse på et kommende bestyrelsesmøde? 

- Det er lækkert når man får nye lærere at man kan se billeder af dem – hvis man ikke kommer med til 
forældremødet, så ser man måske først hvordan ens barns lærer ser ud til næste skole/hjem et halvt 
år senere.  

- Kommunikation i et fast system – som fx månedsbreve/ugebreve er gode og forældrene kan læne 
sig ind i det. Derfor har vi i indskolingsafdelingen også en fast skabelon for ugebreve (opstart af 
BHV-klassen og 1. klassen), månedsbreve (fra efteråret og resten af 1. klasse) og kvartalsbreve (2. 
klasse – 4. klasse).  

- Vi øger også kommunikationen reaktivt, hvis der er brug for det.   



- Balancegang i at lærerne og pædagogerne har mange opgaver, og derfor kan de ikke altid nå at 
lave alt den kommunikation der kunne være efterspørgsel på. 

- Princip er godkendt og kan nu sendes ud til forældrene på aula og på skolens hjemmeside. 
 

3. Antimobbestrategien. Elevrådet har belyst at elever og forældre er de første til at opdage mobning. Vi 
vil gerne opfordre til, at elevrådet arbejder videre med et oplæg på en tekst, der beskriver, hvordan man 
skal gøre, hvis man som klassekammerat eller som forældre oplever eller er vidne til mobning. Lige nu 
beskriver antimobbestrategien kun, hvad de ansatte gør. Det vil vi gerne starte næste års 
bestyrelsesarbejde med. Vi vil gerne udnytte den ressource, vi har i vores elevrødder, og vi tror på, at 
de kan gøre Bakkeskolen til en endnu bedre skole. 

 
 

Evt. 
Tina Roos udgår af skolebestyrelsen og i stedet starter Betina Storm. 
Der pågår nogle forandringer pt. Fordi vi er i gang med at implementere de nye aftaler på 
folkeskoleområdet jf kvalitetsprogrammet.  

  
 
Årshjul for skolebestyrelses arbejde i 2025-26 
Møde 1   august            Indsigt i Bakkeskolens Handletrappe og Bakkeskolens Antimobbestrategi. 
(Bæredygtige fællesskaber) 
Møde 2   oktober           Folkeskolens Kvalitetsprogram. Hvor langt er vi med det? 
Møde 3   december       Budgetønskerne for 2026 præsenteres. Princip for skole- hjemsamarbejdet 
(bæredygtige fællesskaber)                 
Møde 4   februar           Budget 2026 godkendes. 
Møde 5   april                Folkeskolens Kvalitetsprogram fortsat. Hvor langt er vi med det? 
Møde 6   juni 

 
Datoerne for vores møder kommer snarest.  
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